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Protokół Nr XXVI.2016 

z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 27 października 2016 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński o godzinie 1418 

otworzył obrady XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane  

do skrzynek pocztowych i e-mailem. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności1 stwierdził quorum Rady w liczbie 13 radnych (nieobecni na sali radni: Pani Anna 

Ludwiniak, Pan Adam Rudnicki) i uznał prawomocność obrad.  

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad2 i otworzył dyskusję.  

Wiceburmistrz Halinowa Pan Adam Sekmistrz zwrócił się z wnioskiem o: 

 wprowadzenie do porządku obrad: 

 punktu: Analiza oświadczeń majątkowych, jako punkt nr 9; 

 projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały  

Nr XVI.136.2016 z dnia 28 stycznia 2016 roku w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Mińskiemu, jako punkt nr 17, 

 zdjęcie z porządku obrad punktu nr 16 – projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Królewskie Brzeziny – część B, gmina Halinów; 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że  

2 punkty z rocznego planu pracy Rady Miejskiej w Halinowie, zostały omówione odpowiednio: 

podczas XXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 21 września br. – punkt „Realizacja 

zadań z Funduszu Sołeckiego 2016 rok” oraz na posiedzeniu Komisji ds. Młodzieży, Oświaty, 

Kultury i Sportu – punkt „Podsumowanie akcji „Lato w Gminie 2016 rok”. Następnie 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję.  

Głosowanie zmian w porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pani Anna Ludwiniak, Pan Adam Rudnicki. 

 

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 października 2016 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 października 2016 roku. 
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Porządek obrad XXVI sesji w dniu 27 października 2016 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016.  

6. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

8. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

9. Analiza oświadczeń majątkowych. 

10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023 – Druk Nr 219 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2016 rok – Druk Nr 220 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmian w regulaminie dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków – Druk Nr 221 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę Nr XXV.206.2016 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 21 września 2016r. w sprawie zasad korzystania z gminnych 

obiektów oświatowych – Druk Nr 222 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę Nr XLVI/377/10 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 22 października 2010 roku w sprawie gromadzenia  

na wydzielonych rachunkach dochodów przez jednostki budżetowe prowadzące działalność 

określoną w ustawie z dnia 7 września 1991r. o systemie oświaty – Druk Nr 223 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpatrzenia wezwania 

Wnioskodawcy do usunięcia naruszenia interesu prawnego uchwałą w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru administracyjnego Michałów 

w gminie Halinów – Druk Nr 224 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały Nr XVI.136.2016  

z dnia 28 stycznia 2016 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu 

– Druk Nr 233 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Mrowiska, gmina Halinów – Druk Nr 226    

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 227                     

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany nazwy ulicy 3-go Maja  

w miejscowości Halinów – Druk Nr 228                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2017 rok – Druk Nr 229 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia zwolnień z podatku  

od nieruchomości na 2017 rok – Druk Nr 230 

23. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia wysokości stawek oraz 

zwolnień od podatku od środków transportowych na 2017 rok – Druk Nr 231 
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24. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie opłaty prolongacyjnej – Druk  

Nr 232 

25. Przyjęcie protokołu z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 czerwca 

2016 roku. 

26. Przyjęcie protokołu z obrad XXIV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

28 lipca 2016 roku. 

27. Przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 21 września 

2016 roku. 

28. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

29. Zamknięcie sesji.  

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 22 września do 27 października 

2016 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 33 umowy oraz 13 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 27.09.2016 r. – Zebrania sołeckie mieszkańców Brzezin i Wielgolasu Duchnowskiego; 

 28.09.2016 r.: 

 Spotkanie z Dyrektorem Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej m. in. w sprawie 

obszarów zalewowych na terenie gminy Halinów, 

 Zebranie sołeckie mieszkańców Zagórza; 

 29.09.2016 r. – Spotkanie konsultacyjne z Kierownictwem Urzędu i Dyrektorami 

Jednostek w sprawie Programu rewitalizacji Gminy Halinów; 

 30.09.2016 r. – Zebranie sołeckie mieszkańców Józefina; 

 04.10.2016 r. – Spotkanie zorganizowane przez Ministerstwo Edukacji Narodowej 

dotyczące planowanych zmian w oświacie;   

 05.10.2016 r. – Spotkanie ze Starostą Powiatu Mińskiego Panem Antonim Janem 

Tarczyńskim dotyczące m. in. budowy chodnika w Kazimierowie oraz budżetu Powiatu 

Mińskiego na 2017 rok; 

 07.10.2016 r. – Konferencja dotycząca Wojewódzkiego Planu Gospodarki Odpadami, 

która odbyła się w Zagórzu;  

 13.10.2016 r. – Jubileusz 95-lecia Szkoły w Halinowie; 

 14.10.2016 r. – Gminne obchody z okazji Dnia Edukacji Narodowej; 

 17.10.2016 r. – Walne Zebranie Członków Lokalnej Grupy Działania Ziemi Mińskiej; 

 21.10.2016 r. – Obchody 100-lecia Związku Nauczycielstwa Polskiego na terenie powiatu 

mińskiego, 

 22-23.10.2016 r. – III Powiatowy Przegląd Piosenki Znanej i Nieznanej; 

 26-27.10.2016 r. – X Mazowiecki Kongres Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

Na salę wszedł radny Pan Adam Rudnicki. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poinformował również o wnioskach złożonych 

przez Gminę Halinów w celu pozyskania dodatkowych środków zewnętrznych. Najważniejszymi 

są: 

 wniosek złożony do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko (POIŚ), dofinansowanie  

o które ubiega się Gmina Halinów to środki z funduszu spójności przeznaczone  

na rozbudowę oczyszczalni ścieków w Długiej Kościelnej oraz budowę kanalizacji m. in. 

w części: Długiej Szlacheckiej, Budzisk, Mrowisk, Kazimierowa i Długiej Kościelnej;  
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 wniosek złożony w ramach tzw. „schetynówki” (Narodowego Programu Budowy Dróg) 

– otrzymane środki będą przeznaczone na przebudowę ul. Hipolitowskiej w Hipolitowie; 

 wniosek o przyznanie środków na zadanie pn. „Wybierzmy rower – Partnerstwo dla 

rozwoju komunikacji niskoemisyjnej WOF” w ramach Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych (ZIT), złożony wspólnie z sąsiednimi Gminami – Józefów, Otwock, 

Karczew, Wiązowna, Sulejówek, które także biorą udział w projekcie (może to stanowić 

większą szansę na pozyskanie funduszy); 

 wniosek o pozyskanie zasobów finansowych na modernizację Domu Kultury  

w Halinowie, Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego ogłosiło nabór 

wniosków, zarówno rok jak i dwa lata temu udało się uzyskać dofinansowanie  

na przedmiotowe zadanie, Burmistrz wyraził nadzieję iż w bieżącym roku będzie 

podobnie, pozyskane środki pozwoliłyby na wykonanie kolejnego etapu rewitalizacji 

budynku Domu Kultury. 

Ponadto Burmistrz Halinowa zauważył, że w przypadku każdego z wymienionych wniosków, 

Gmina jest na etapie oczekiwania na dokonanie oceny i rozstrzygnięcie konkursu oraz, że 

wszystkie zadania wymagają zabezpieczenia środków w budżecie Gminy Halinów na 2017 rok. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przedstawił informacje dotyczące 

działań inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. o: 

 pracach przy przebudowie ul. Pułaskiego w Halinowie, wykonawcą zadania jest firma 

DOWBUD-C, koszt – ok. 488 000,00 zł; 

 budowie przedszkola w Okuniewie, zadanie realizuje Szczepan Groń, koszt inwestycji 

opiewa na kwotę ok. 2 875 000,00 zł; 

 podpisaniu umowy na wykonanie II etapu przebudowy Domu Kultury w Halinowie, 

wykonawcą jest firma Ekologika Sp. z o. o. z Międzyrzeca Podlaskiego, koszt zadania 

wynosi ok. 365 000,00 zł, w tym 120 000,00 zł to środki pozyskane w ramach 

dofinansowania z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego, ponadto został 

ogłoszony przetarg w formule „zaprojektuj i wybuduj” w zakresie instalacji 

elektrycznych, sanitarnych oraz przeciwpożarowych w budynku głównym i budynku 

dawnej oranżerii; 

 podpisaniu umów na budowę oświetlenia w miejscowościach na terenie gminy Halinów, 

zadanie zostało podzielone na 4 części: 

 ul. boczna od ul. Hipolitowskiej (4 słupy i 4 oprawy) oraz w Józefinie na odcinku  

ul. Wspólnej (od istniejącego oświetlenia do końca ulicy), zadanie zrealizuje firma 

BUDWEX Mieczysław Wasilewski z Izabelina, koszt budowy oświetlenia  

to 21 525,00 zł; 

 Stary Konik – osiedle mieszkaniowe przy drodze krajowej nr 2 (14 słupów i 15 

opraw) oraz Wielgolas Duchnowski – droga powiatowa nr 65 (5 słupów i 18 opraw), 

przetarg wygrała firma Z. E. B. Sp. z o.o. Świerklany, kwota – 66 809,30 zł; 

 ul. Grabińska w Grabinie – 10 słupów i 32 oprawy oraz ul. Szczęśliwa w Długiej 

Kościelnej – 15 słupów i 23 oprawy oświetleniowe, Z. E. B. Sp. z o.o. Świerklany, 

koszt zadania to 100 222,86 zł; 

 Michałów (Bankówka) – 15 słupów i 15 opraw, a także ulica Stanisławowska  

w Okuniewie – 4 słupy i 4 oprawy, Z. E. B. Sp. z o.o. Świerklany, 45 428,00 zł; 
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 rozstrzygnięciu przetargu i podpisaniu umowy na zimowe utrzymanie dróg gminnych, 

chodników, placów targowych i parkingów w przejezdności na terenie gminy Halinów  

w sezonie 2016/2017, wpłynęła jedna oferta złożona przez Pana Wacława Chylińskiego 

na kwotę 357 414,12 zł (jest to ta sama firma, która obsługuje Gminę Halinów od 3 lat); 

 rozstrzygniętym przez Zakład Komunalny w Halinowie przetargu na budowę sieci 

wodociągowej w ul. Mostowej, ul. Sezamkowej, części ul. Kryształowej oraz części  

ul. Krzemowej w Cisiu, wykonawcą zadania jest Zakład Usług Budowlanych Tel-Bud 

Jerzy Brzozowski Sp. z o.o., koszt inwestycji wynosi 154 980,00 zł; 

 rozpoczęciu przez Zarząd Dróg Powiatowych prac nad III etapem przebudowy  

ul. Stołecznej w Józefinie (od ulicy Królewskiej do drogi krajowej nr 2), wykonawcą 

zadania jest Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów, koszt inwestycji wynosi 

834 755,61 zł,  Zakład Komunalny w Halinowie zakończył budowę kanalizacji na w/w 

odcinku drogi, w związku z tym ZDP mógł przystąpić do modernizacji drogi; 

 ogłoszeniu przez ZDP przetargu na budowę chodnika w Kazimierowie (od km 3+100  

do km 3+727), pierwszy przetarg został unieważniony (wpłynęła tylko jedna oferta  

na kwotę 818 000,00 zł), w drugim przetargu wpłynęły 3 oferty – najtańsza na kwotę  

ok. 600 000,00 zł, 

 projekcie gazyfikacji Kazimierowa, części: Długiej Kościelnej, Mrowisk i Krzewiny, 

Gmina Halinów wystosowała pisma do mieszkańców wskazanych miejscowości z prośbą 

o złożenie warunków technicznych w celu podłączenia do sieci gazyfikacyjnej – prośba 

do sołtysów, by w przypadku pytań mieszkańców, kierowali się do Urzędu Miejskiego  

w Halinowie, 

 rozprawie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego (w sprawie ze skargi Wojewody 

Mazowieckiego), który stwierdził nieważność części uchwały Rady Miejskiej  

w Halinowie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Halinów, Gmina nie otrzymała jeszcze uzasadnienia, na obecną chwilę 

wyrok jest nieprawomocny, prawdopodobnie zostanie złożona skarga kasacyjna.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował o: 

 problemie dzików, które wyrządzają ogromne szkody, Urząd Miejski w Halinowie 

wystosował pismo do Nadleśnictwa Drewnica, a także Kół Łowieckich dotyczące 

zgłaszanych przez mieszkańców Gminy szkód, Gmina zaapelowała o odławianie  

i odstrzał, ponadto Dyrektor Generalny Lasów Państwowych w dniu 29 września br. 

wydał decyzję w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji dzików w obwodach 

łowieckich dzierżawionych i wyłączonych z dzierżawy, inwentaryzacja miała zostać 

przeprowadzona od dnia 13 października do 6 listopada br.; 

 postępującym afrykańskim pomorze świń, sołtysom zostaną przekazane informacje  

do wywieszenia na tablicach ogłoszeń wskazujące, jak postępować w przypadku 

zauważenia zagrożenia; 

 materiałach, które otrzymał Urząd Miejski w Halinowie dotyczących Lokalnej 

Organizacji Turystycznej Wielki Gościniec Litewski oraz Lokalnej Organizacji 

Turystycznej Ziemi Mińskiej – w listopadzie zostaną radnym przedstawione szczegółowe 

informacje; 

 naborach na wolne stanowiska:  

 podinspektora ds. planowania przestrzennego (umowa na zastępstwo) – została 

wybrana jedna osoba, 

 inspektora ds. księgowości (w związku z planowanym przez pracownika 

odejściem na emeryturę) – wpłynęło 13 ofert, aktualnie trwa procedura oceny 

formalnej; 
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 dodatkowym routerze zamontowanym w ramach remontu sali konferencyjnej, który 

stanowi możliwość połączenia się z siecią Urzędu podczas obrad sesji, jednorazowe hasła 

będą udostępnianie przez pracownika Biura Rady.  

Na salę weszła radna Pani Anna Ludwiniak. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani Katarzyna Targońska przedstawiła 

w formie prezentacji multimedialnej i omówiła stan realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2015/2016. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński podziękował za 

przygotowanie informacji dotyczącej zadań oświatowych zrealizowanych w roku szkolnym 

2015/2016. Następnie zapytał, czy po dokonanej kontroli zostały przekazane środki naprawcze  

w przypadku szkół, w których odnotowano gorsze wyniki egzaminów? 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani Katarzyna Targońska  

w odpowiedzi poinformowała, że organem nadzorczym szkół jest Kuratorium Oświaty, zaś 

działania naprawcze ustalane są przez Dyrektora Szkoły i Radę Pedagogiczną. Ponadto 

wyjaśniła, że wyniki odbiegające od średniej stanowią pojedyncze przypadki.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zwrócił uwagę, iż  

co roku na posiedzeniach Komisji ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu była mowa  

o podejmowanych środkach naprawczych w przypadku uczniów/klas, których wyniki odbiegają 

od średniej. W związku z tym, Przewodniczący Rady zapytał obecnych Dyrektorów szkół,  

czy były wprowadzane działania naprawcze? 

Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Halinowie Pani Lidia Kołakowska wyjaśniła, 

że wyniki sprawdzianów poddawane są nauczycielskiej analizie. Spośród 4 klas szóstych, jedna 

klasa nie osiągnęła oczekiwanych wyników. Od początku nauki była to klasa trudna, która 

pomimo różnych oddziaływań nauczycieli i pedagoga nie uzyskała zadowalających wyników. 

Ponadto Dyrektor ZS-P w Halinowie dodała, iż obecnie utworzenie klas pierwszych odbyło się 

podczas posiedzenia specjalnej Komisji, która rozmieściła uczniów w klasach w sposób 

wyrównujący poziom ich dotychczasowej nauki w zerówce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w swojej wypowiedzi 

zasugerował, by w kolejnych latach nie popełniać błędu polegającego na tworzeniu oddzielnych 

klas z wybitnymi uczniami oraz z uczniami radzącymi sobie z nauką nieco gorzej. Zdaniem 

radnego nie jest to właściwy sposób nauki zarówno dla dzieci, jak i nauczycieli. Przewodniczący 

Rady zasugerował, by wprowadzić odpowiednie programy nauczania, przydzielić właściwych 

nauczycieli oraz zapewnić wsparcie psychologiczne i pedagogiczne uczniom, by rozbieżność 

poziomu nauki nie była tak znacząca. 

Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Halinowie Pani Lidia Kołakowska podkreśliła, 

że pracą nauczycieli jest nieustanne kontrolowanie, na jakim etapie nauki są uczniowie szkół. 

Wyjaśniła, że w ciągu roku szkolnego – na początku, po pierwszym semestrze oraz na koniec, 

przeprowadzany jest test kompetencji dzieci. Nauczyciele na bieżąco monitorują poziom rozwoju 

każdego dziecka. Jeżeli zachodzi potrzeba organizowane są dodatkowe zajęcia wyrównawcze. 

Radna Pani Anna Ludwiniak w swojej wypowiedzi również podziękowała Kierownik REPS 

Pani Katarzynie Targońskiej za przygotowanie wyczerpującego sprawozdania dotyczącego stanu 

realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2015/2016. Zdaniem radnej wszystkie informacje 

zawarte w prezentacji były bardzo ciekawe. Ponadto radna zauważyła, że z każdym kolejnym 

rokiem przedstawiana informacja jest bardziej obszerna i przejrzysta, co oznacza,  

że wprowadzane od lat koncepcje systematyzują programy nauczania oraz dają możliwości 

porównawcze. Na zakończenie radna poprosiła o załączenie do protokołu z posiedzenia Komisji 

ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu przedstawionych zestawień.  
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6. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Dawid Wojda w swojej wypowiedzi zadał pytanie dotyczące zaskarżonej i w części 

unieważnionej uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Halinów. Radny zapytał, której części Halinowa 

dotyczy wyrok oraz jakie były przesłanki do wydania takiego orzeczenia? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że wyrok 

dotyczy części A i C Halinowa, zaś w kwestii przesłanek odpowiedział, że te informacje przekaże 

dopiero po otrzymaniu uzasadnienia.  

Radny Pan Bogdan Janczarek zapytał, czy budynek w Okuniewie, w którym swoją siedzibę ma 

Gminne Centrum Kultury od przyszłego roku będzie miał nowego właściciela? Z informacji, 

które posiada radny wynika, że umowa najmu kończy się wraz z końcem 2016 roku oraz, że jest 

zainteresowany budynkiem kupiec. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że nie potwierdza przedstawionych 

informacji. Do tej pory umowy najmu budynku były podpisywane na okres jednego roku  

i corocznie przedłużane. Zdaniem Burmistrza Halinowa nie ma żadnego zagrożenia, by Dom 

Kultury w Okuniewie nie mógł w przedmiotowym miejscu funkcjonować. W przypadku, gdy 

informacja o osobie zainteresowanej zakupem będzie oficjalna, to temat zostanie 

przeanalizowany.  

Radny Pan Andrzej Piekuciński zadał pytanie dotyczące projektu boiska wielofunkcyjnego 

przy budynku szkoły w Chobocie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że jest podpisana umowa 

z wykonawcą, projekt zostanie zrealizowany do końca 2016 roku. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński w swojej wypowiedzi odniósł się do systemu e-urząd. Mówca 

zauważył, że jest możliwość dokonania rejestracji (otrzymania hasła i loginu), jednak istnieje 

problem z weryfikacją danych. Radny zasugerował, by usunąć ze strony internetowej funkcję, 

która nie przynosi oczekiwanych korzyści.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że system 

e-urząd działa poprawnie. Radni Rady Miejskiej w Halinowie również objęci są programem  

(np. poprzez otrzymanie laptopów w celu sprawnej komunikacji). Ponadto zgodnie ze zmianami 

rządowymi będzie możliwość wyrobienia podpisu elektronicznego w banku, co usprawni proces 

składania pism do Urzędu w formie elektronicznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zauważył, że czasem 

zdarzają się problemy z połączeniem z serwerem. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przyznał, iż błędy polegające na 

połączeniu z serwerem występują. Jest to wina dostawcy usług. Zastępca Burmistrza Halinowa 

poinformował, że zgłosi zaistniałe problemy informatykowi. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński wyjaśnił, że pytanie dotyczyło elektronicznego obiegu 

dokumentów.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował, że elektroniczny obieg 

dokumentów przebiega sprawnie. Mieszkańcy Gminy składają pisma do Urzędu w formie 

elektronicznej. Jedyny problem stanowi podpis elektroniczny, który należy posiadać w celu 

podpisania dokumentu. Ponadto istnieje e-PUAP (Elektroniczna Platforma Usług Administracji 

Publicznej), za pośrednictwem której można składać pisma elektronicznie bez konieczności 

stosowania podpisu kwalifikowanego. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński w swojej wypowiedzi odniósł się do usługodawcy, który  

w toku postępowania przetargowego został wybrany jako wykonawca zadania polegającego na 
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odbiorze odpadów komunalnych z terenu gminy Halinów. Po przeanalizowaniu cen i ofert  

w sąsiednich Gminach, radny wyraził obawę, iż ze względu na rażąco niską cenę, zadanie 

zostanie wykonane niewłaściwie.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz wyjaśnił, że zgodnie z ustawą Prawo 

zamówień publicznych, oferty muszą zostać zweryfikowane pod względem rażąco niskiej ceny. 

Wykonawca został zobowiązany do złożenia wyjaśnień oraz wykazał, iż jego oferta nie zawiera 

rażąco niskiej ceny, ponadto realizując swoją usługę osiągnie zysk. W uzupełnieniu Zastępca 

Burmistrza Halinowa poinformował, że wybór każdej innej oferty złożonej w przetargu wiązałby 

się z podwyższeniem dla mieszkańców opłaty za odbiór odpadów. Opłata, która obecnie wynosi 

20,00 zł, przy wyborze Firmy, która aktualnie wykonuje przedmiotowe zadanie, wzrosłaby  

do ok. 40,00 zł.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zaproponował,  

by kwestię stawek opłat za odbiór odpadów komunalnych omówić podczas posiedzenia Komisji 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz dodał, że Firma, która wygrała przetarg 

w Gminie Halinów, swoje usługi będzie świadczyła także na terenie innym gmin. W związku  

z tym, Zastępca Burmistrza Halinowa wyraził nadzieję, iż powierzone zadanie będzie 

wykonywane właściwie. 

Dyrektor Gimnazjum w Halinowie Pan Jan Rutkowski w swojej wypowiedzi odniósł się  

do poprzedniego punktu obrad sesji. Mówca podkreślił, iż wyniki egzaminów uczniów ze szkół  

z terenu gminy Halinów powinny być powodem do dumy. Wyniki na poziomie średnim bądź 

powyżej średniej powiatu, województwa świadczą o wysokim poziomie kształcenia.  

Ponadto Dyrektor Gimnazjum w Halinowie zauważył, że absolwenci placówki świetnie 

odnajdują się w warszawskich szkołach średnich, natomiast w mińskich są oceniani o wiele 

wyżej niż podczas nauki w Halinowie. Na zakończenie swojej wypowiedzi mówca nawiązał do 

planowanych w najbliższym czasie zmian oświatowych oraz poprosił Burmistrza Halinowa  

o bieżące informowanie na temat działań podejmowanych przez Ministerstwo Edukacji 

Narodowej i Kuratorium Oświaty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radny Pan Jan Stankiewicz Przewodniczący KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, 

ROLNICTWA I LEŚNICTWA 

Komisja nie obradowała w okresie 22.09.-27.10.2016 r.  

Radny Pan Andrzej Piekuciński Przewodniczący KOMISJI BUDŻETOWEJ  

 24.10.2016 r. – zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na 

najbliższą sesję, zapoznanie się z pismem w sprawie targowiska w Halinowie (sprawa 

zostanie rozpatrzona podczas kolejnego posiedzenia Komisji). 

Radna Pani Edyta Woźniakowska Przewodnicząca KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

 10.10.2016 r. – zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Królewskie Brzeziny 

(część B). 
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Radna Pani Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

 26.09.2016 r. – przegląd placówek oświatowych w związku z planowanym wygaszaniem 

gimnazjów (komisja wyjazdowa, przegląd placówek w Cisiu); 

 24.10.2016 r. – zapoznanie się z organizacją oraz realizacją letniego wypoczynku dzieci  

i młodzieży z terenu gminy; informacja z realizacji zadań oświatowych, w tym wyników 

egzaminów za rok szkolny 2015/2016; zaopiniowanie wniosków do budżetu Gminy 

Halinów na 2017 rok złożonych przez jednostki oświatowe oraz zaopiniowanie projektów 

uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na najbliższą sesję. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, 

SPRAW SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

 25.10.2016 r. – gminne zarządzanie kryzysowe w zakresie zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego i obrony cywilnej na terenie gminy Halinów; informacja na temat 

bezpieczeństwa sanitarnego i  zdrowotnego w  Gminie Halinów – efektywność pracy 

służby zdrowia. 

Radny Pan Adam Rudnicki Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ  

 29.09.2016 r. – analiza kosztów związanych z budową dróg: ulicy Olszowej i ulicy 

Konopnickiej w Halinowie oraz remontem ulicy Łąkowej w Hipolitowie; organizacje 

pozarządowe – analiza zasad wydatkowania dotacji gminnych za 2015 rok. 

8. Informacja dotycząca przeprowadzonych analiz oświadczeń 

majątkowych złożonych przez radnych, Burmistrza Halinowa, 

kierowników gminnych jednostek organizacyjnych i osób wydających 

decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza Halinowa 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił 

informacje podmiotów dokonujących analizy oświadczeń majątkowych złożonych za rok 2015 

przez radnych oraz Burmistrza Halinowa: 

a) zgodnie z art. 24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2016 r., poz. 446), przedstawił wyniki analizy oświadczeń majątkowych 

radnych złożonych za rok 2015, tj. radni złożyli oświadczenia w komplecie  

i terminie, wyniki analizy oświadczeń – bez uwag, jedynie Pan Andrzej Piekuciński 

złożył oświadczenie majątkowe po ustawowym terminie;  

b) Wojewody Mazowieckiego, który po dokonaniu analizy oświadczeń majątkowych,  

nie stwierdził nieprawidłowości w oświadczeniach Burmistrza Halinowa Pana Adama 

Ciszkowskiego oraz Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie Pana Marcina 

Pietrusińskiego; 

c) Urzędu Skarbowego w Mińsku Mazowieckim, który po dokonaniu analizy oświadczeń 

o stanie majątkowym stwierdził nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych 

złożonych przez radnych: Panią Krystynę Sęk, Pana Jana Papisa, Pani Annę Ludwiniak, 

Pana Mirosława Szmurło oraz Panią Edytę Woźniakowską. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek w imieniu Burmistrza Halinowa przedstawił 

informacje na temat następujących podmiotów dokonujących analizy oświadczeń majątkowych 

złożonych za rok 2015 przez kierowników jednostek organizacyjnych oraz osób wydających 

decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza Halinowa: 
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a) zgodnie z art. 24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2016 r., poz. 446), przedstawił wyniki analizy oświadczeń majątkowych 

kierowników jednostek organizacyjnych oraz osób wydających decyzje administracyjne 

w imieniu Burmistrza Halinowa złożonych za rok 2014, tj. wszystkie oświadczenia 

majątkowe wpłynęły w terminie i w komplecie, wyniki analizy oświadczeń – bez uwag; 

b) Urzędu Skarbowego w Mińsku Mazowieckim, który po dokonaniu analizy oświadczeń 

o stanie majątkowym nie stwierdził nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych 

złożonych przez pracowników Urzędu Miejskiego w Halinowie oraz kierowników 

jednostek organizacyjnych Gminy Halinów pełniących funkcje publiczne; 

c) Urzędu Skarbowego w Mińsku Mazowieckim, który po dokonaniu analizy oświadczenia 

o stanie majątkowym skarbnika Halinowa Pani Teresy Karwowskiej nie stwierdził 

nieprawidłowości w złożonym oświadczeniu; 

d) Urzędu Skarbowego w Otwocku, który po dokonaniu analizy oświadczeń o stanie 

majątkowym stwierdził nieprawidłowości w oświadczeniu majątkowym: Pani Wioletty 

Ceglińskiej, Pani Krystyny Chróścickiej, Pana Wiesława Klocha, Pani Lidii 

Kołakowskiej, Pani Marzeny Wiśniarskiej, w oświadczeniu majątkowym skarbnika 

Halinowa Pani Anety Leleń nie stwierdzono nieprawidłowości; 

e) Urzędu Skarbowego Warszawa Targówek, który po dokonaniu analizy stwierdził 

nieprawidłowości w oświadczeniu majątkowym Pani Kamili Murawskiej-Heleszko. 

9. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek na wstępie poinformował, że ostatnia 

sesja Rady Powiatu odbyła się 26.10.2016 r. Jedną z ważniejszych kwestii, które zostały 

omówione była budowa chodnika w Kazimierowie. Radny powiatowy przypomniał, iż pierwszy 

przetarg na wykonanie zadania został unieważniony. Drugi – wyłonił wykonawcę.  

Koszt realizacji inwestycji wyniesie ok. 630 000,00 zł. Rada Powiatu Mińskiego podjęła uchwałę 

uwzględniającą zwiększenie środków na przedmiotową inwestycję. Radny wyraził nadzieję,  

iż w przyszłym roku powiatowy konkurs „Struna” organizowany przez GCK w Halinowie także 

zostanie przez Powiat Miński dofinansowany. Ponadto mówca zauważył, że kontrowersyjnym 

tematem, który został poruszony podczas sesji jest przebudowa przejazdu kolejowego  

w Sulejówku. Koszt inwestycji jest ogromny (ponad 35 mln zł), zaś Powiat Miński nie dysponuje 

tak dużymi środkami finansowymi, by móc partycypować w kosztach tego przedsięwzięcia.  

W dalszej części swojej wypowiedzi radny powiatowy poinformował również o wykonanym  

na terenie gminy Halinów odwodnieniu – ul. Kochanowskiego w Długiej Kościelnej na odcinku 

od budynku OSP do Kościoła Mariawickiego. Radny oznajmił, że zakres odwodnienia zostanie 

rozszerzony – od Kościoła Mariawickiego do ul. Spacerowej. Następnie poinformował,  

że w ramach przebudowy ul. Stołecznej w Józefinie wykonano odwodnienie, zamontowano 

krawężniki, natomiast chodnik ma powstać tuż po 11 listopada. Zdaniem mówcy wszystkie prace 

związane z modernizacją ulicy zostaną wykonane do końca br. (tj. bez konieczności przesunięcia 

dokończenia realizacji zadania wraz z początkiem 2017 roku). Na zakończenie poinformował,  

że Powiat Miński pokryje koszt dowozu dzieci niepełnosprawnych należących do Stowarzyszenia 

KUBUŚ, jednak w przyszłym roku wspomniana kwestia zostanie z Gminą Halinów 

przedyskutowana.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek w nawiązaniu do wypowiedzi przedmówcy 

przedstawił informacje, które zostały zaprezentowane podczas ostatniej sesji Rady Powiatu 

Mińskiego. W sprawozdaniu z realizacji zadań oświatowych zostały zawarte informacje 

dotyczące szkół powiatowych. Młodzież kształci się w technikach na 26 oraz w zasadniczych 

szkołach zawodowych na 17 kierunkach. Aktualnie zawodami wiodącymi w technikach są: 

informatyk (215 uczniów), technik żywienia i usług gastronomicznych (149 uczniów), 

ekonomista (148 uczniów). Natomiast w szkołach zawodowych – mechanik pojazdów 
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samochodowych, kucharz oraz fryzjer. W roku szkolnym 2015/2016 w placówkach  

było zatrudnionych 607 nauczycieli. Na dzień 31 marca 2016 roku do szkół powiatowych 

uczęszczało 4 734 uczniów, w tym najwięcej – do Zespołu Szkół Nr 1 im. Kazimierza Wielkiego 

– 1 021 uczniów oraz najmniej – do Zespołu Szkół Specjalnych im. Janiny Porazińskiej  

w Ignacowie – 191 uczniów. Wydatki na zadania oświatowe w 2015 roku wyniosły 

56 708 310,00 zł. Wydatki powiatowe przekroczyły kwotę subwencji oświatowej w wysokości 

9 436 428,00 zł. Następnie w kwestii dróg powiatowych, Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek 

poinformował, że Zarząd Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim zarządza drogami  

o długości 492 km (446 km drogi o nawierzchni bitumicznej i 46 km drogi gruntowe) oraz  

39 obiektami mostowymi (5 mostów stalowych, 33 żelbetowe, 1 tymczasowy). Występują  

3 standardy utrzymania dróg. W 2014 roku środki przeznaczone na zimowe utrzymanie dróg 

opiewały na kwotę 454 646,00 zł, w 2015 roku – 253 742,00 zł oraz w pierwszym kwartale 2016 

roku – 250 870,00 zł. Przetarg na zadanie dotyczące zimowego utrzymania dróg w sezonie 

2016/2017 wygrała Firma Pana Soćko. Sekretarz Halinowa podał nr telefonu do osoby 

odpowiedzialnej za wykonanie zadania w rejonie Gminy Halinów. 

Radny Pan Adam Rudnicki w odniesieniu do wypowiedzi radnego powiatowego Pana Piotra 

Wieczorka zapytał, czy nie udałoby się rozwiązać problemu racjonalnego otwierania przejazdu 

kolejowego w Sulejówku? Radny zauważył, że czas oczekiwania na otwarcie szlabanu jest 

bardzo długi i powoduje trudności komunikacyjne. Ponadto zapytał, czy w kosztach przebudowy 

przejazdu kolejowego partycypowałby jedynie Powiat Miński? 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek odpowiedział, że ani Gmina Halinów 

ani Powiat Miński nie są w stanie zmienić czasu oczekiwania przed przejazdem. W kwestii 

finansowania poinformował, że Powiat Miński jest w stanie dofinansować inwestycję w kwocie 

ok. 2-3 mln zł. Połowę kosztów zadania pokryłyby PKP, jednak pozostałe środki powinno wnieść 

miasto Sulejówek. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał, dlaczego zakres budowy chodnika w Kazimierowie 

został zmniejszony do ulicy Różanej, oraz w jakim celu zostały zamontowane spowalniacze  

na ul. Warszawskiej w Hipolitowie? Ponadto radny wspomniał o nagranym materiale, który 

przedstawia stan techniczny dróg na terenie gminy Halinów (film zostanie przekazany w terminie 

późniejszym). 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek odpowiedział, że zakres budowy 

chodnika zmniejszył się ze względu na środki finansowe Powiatu Mińskiego. Pomimo 

partycypacji Gminy Halinów w kosztach, wykonanie zadania do ulicy Tatrzańskiej  

w Mrowiskach nie jest możliwe ze względu na brak funduszy.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w uzupełnieniu wypowiedzi 

przedmówcy wyjaśnił, że spowalniacze miały mieć charakter przejść dla pieszych. Ponadto 

poprosił, w odniesieniu do złego stanu technicznego drogi z Chobotu do Michałowa, by Powiat 

Miński wystąpił do Zarządcy drogi wojewódzkiej nr 637 (która aktualnie jest modernizowana) o 

bieżące utrzymanie drogi.  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na wstępie wyjaśnił, dlaczego zakres prac 

związanych z budową chodnika w Kazimierowie został zmniejszony. Opowiedział o podjęciu 

ważnej decyzji, którą było unieważnienie pierwszego przetargu i ogłoszenie kolejnego. Burmistrz 

Halinowa podziękował radnym powiatowym za zaangażowanie i pomoc przy pracach 

związanych z postępowaniem przetargowym. Na zakończenie wyraził nadzieję, że w kolejnym 

roku chodnik zostanie zbudowany przez Powiat do ulicy Tatrzańskiej (lub przynajmniej do ulicy 

Świętokrzyskiej) – tak jak to było wstępnie zaplanowane. 

Radny Pan Jan Stankiewicz w swojej wypowiedzi nawiązał do drogi powiatowej z Chobotu do 

Michałowa, która wymaga modernizacji. Radny poprosił o podjęcie działań motywujących 

Gminę Dębe Wielkie do uporządkowania stanu prawnego drogi.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poprosił 

Przewodniczącą Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej  

i Inwestycji o zorganizowanie posiedzenia i zaproszenie radnych powiatowych, Starostę Powiatu 

Mińskiego oraz Dyrektora ZDP w celu omówienia stanu dróg powiatowych zlokalizowanych na 

terenie gminy Halinów, a także możliwości ich przebudowy. 

Radny Pan Dawid Wojda na wstępie wypowiedzi wspomniał o 100 rocznicy istnienia Liceum  

Ogólnokształcącego w Mińsku Mazowieckim. Następnie podziękował za wykonanie 

wyniesionych przejść dla pieszych przy przejeździe w Halinowie. Zdaniem radnego jest  

to bardzo dobre rozwiązanie, które zwiększy bezpieczeństwo mieszkańców Gminy. Ponadto 

mówca zwrócił uwagę, by pomiędzy przejściami wykonać odwodnienie. Na zakończenie radny 

zapytał o dziury w drodze zlokalizowane przy sklepie Żabka w Hipolitowie. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek wytłumaczył, że wyniesione przejścia pojawiły się na 

skutek zgłoszeń mieszkańców oraz radnych Rady Miejskiej w Halinowie. W kwestii 

odwodnienia zapewnił, że zostanie ono wykonane. Sekretarz Halinowa zauważył,  że omawiany 

teren jest bardzo niebezpieczny – wyjazd w kierunku Warszawy, Hipolitowa, sklep Żabka, 

przejazd kolejowy, pętla autobusowa. Niejednokrotnie we wskazanych miejscach dochodziło  

do licznych wypadków. Ponadto Sekretarz Halinowa wyjaśnił, że wspomniana dziura w drodze 

jest efektem zapadnięcia się studzienki telekomunikacyjnej. Zarówno Gmina Halinów, jak  

i Powiat Miński zgłosiła sprawę do Telekomunikacji, która zamówiła specjalną studzienkę. 

Mówca wyraził nadzieję, iż w najbliższym czasie problem zostanie rozwiązany. 

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zauważył, że wymiana studzienki powinna zostać 

wykonana wcześniej. Zdaniem mówcy sprawa trwa zbyt długo. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz wyjaśnił, że nie jest to wina Pana 

Henryka Malinowskiego, lecz Telekomunikacji (Orange). Dziura w drodze powinna zostać 

odpowiednio zabezpieczona przez Firmę, która za nią odpowiada, nie zaś przez zarządcę drogi. 

Ponadto zdaniem Zastępcy Burmistrza Halinowa prowadzenie działalności gospodarczej oraz 

istnienie parkingu w przedmiotowym miejscu jest do sprawdzenia pod względem prawnym.   

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik w swojej wypowiedzi wyraził niezadowolenie  

ze sposobu wykonania wyniesionych przejść dla pieszych. Zdaniem sołtysa Hipolitowa zadanie 

zostało wykonane niepopranie (pod względem technicznym) oraz bez zachowania odpowiednich 

środków ostrożności (przejścia nieoznakowane lub oznakowane niewłaściwie).  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w uzupełnieniu wyjaśnił, że nie ma 

możliwości oznakowania poziomego w chwili wykonywania wyniesionych przejść. Natomiast 

zauważył, że oznakowanie pionowe, które powinno być widoczne dla pieszych i kierowców,  

nie zostało zamontowane. Ponadto usytuowane pionowe oznakowanie nie jest właściwe, 

ponieważ przedstawia najazdowe progi zwalniające, nie zaś wyniesione przejścia dla pieszych. 

Sołtys Krzewiny Pani Anna Jackiewicz zwróciła się z prośbą do radnych powiatowych  

o podjęcie działań mających na celu wykonanie przejść dla pieszych przy kościele w Halinowie 

(obok ulicy Kościuszki). Wyznaczenie przejścia zwiększyłoby bezpieczeństwo mieszkańców 

Gminy. 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek odpowiedział, że w ramach 

zaplanowanej na przyszły rok budowy chodnika na ulicy Okuniewskiej (na odcinku przy 

kościele), zostaną wykonane przejścia dla pieszych. 

Radny Pan Jan Papis w swojej wypowiedzi poprosił o wykonanie właściwego odwodnienia  

na drodze z Cisia do Wielgolasu Brzezińskiego. Radny zauważył, że zastoiska wodne tworzą się 

w miejscach, w których odprowadzenie wody jest utrudnione. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował,  

że w momencie odpadów, w większości miejsc woda rzeczywiście kumuluje się na drodze.  

Sołtys Józefina Pani Katarzyna Targońska zadała pytanie dotyczące przewozu osób 
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niepełnosprawnych. 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek poinformował, że na Komisji Zdrowia 

ustalono, iż do końca br. Powiat będzie finansował dowóz dzieci niepełnosprawnych, natomiast  

w przyszłym roku będzie jedynie partycypował w kosztach. 

Radny Pan Bogdan Janczarek zwrócił uwagę na problem notorycznie otwartej studni 

kanalizacyjnej w Okuniewie (w pobliżu drogi na cmentarz oraz drogi wojewódzkiej nr 637). 

Mówca podkreślił, że wielokrotnie zgłaszał sprawę do Zakładu Komunalnego w Halinowie, 

jednak do tej pory nie przyniosło to żadnych rezultatów. Radny poprosił o zajęcie się sprawą, 

bowiem może ona stanowić zagrożenie dla mieszkańców Sołectwa. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że sprawa zostanie 

sprawdzona oraz załatwiona. Ponadto dodał, że skrzyżowanie wskazanych ulic zostanie 

przebudowane w ramach modernizacji drogi wojewódzkiej nr 637. Zdaniem Zastępcy Burmistrza 

Halinowa dzięki temu zwiększy się bezpieczeństwo mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zauważył, że droga 

powiatowa – ulica Okuniewska w Halinowie powinna mieć wyższy stopień w kategorii 

odśnieżania z racji na częstotliwość jej użytkowania. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz wyjaśnił, że 4 poziom zaszeregowania 

jest dla tej drogi najwyższym stopniem. Następnie wyraził nadzieję, iż w ramach zimowego 

utrzymania dróg, odśnieżane będą również chodniki (tak jak to było do tej pory). 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję.  

10. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 uwagi mieszkańców Królewskich Brzezin dotyczące poprawy życia mieszkańców 

Sołectwa, 

 wniosek mieszkańców Okuniewa dotyczący likwidacji dzikiego wysypiska śmieci, który 

powstał wokół cmentarza w Okuniewie, 

 wezwanie Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania do usunięcia naruszenia interesu 

prawnego w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego obszaru 

administracyjnego Michałów w Gminie Halinowie, 

 wnioski Sołectw o przyznanie środków z funduszu sołeckiego, 

 wniosek Pana Andrzeja Wierzchonia dotyczący obniżenia opłaty targowej na bazarze  

w Halinowie, 

 pisma Sołectwa Okuniew dotyczące: zwiększenia bezpieczeństwa na drogach gminnych 

oraz zmiany przeznaczenia funduszu sołeckiego na 2016 rok w ramach tego samego 

zadania, 

 liczne wnioski do budżetu na 2017 rok: radnego powiatowego, sołtysów, szkół z terenu 

gminy Halinów (Chobot, Brzeziny), Fabryki Aktywności Młodych, mieszkańców Gminy, 

 pismo Wojewody Mazowieckiego dotyczące wyników analizy oświadczeń majątkowych 

Burmistrza Halinowa i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie, 

 pismo Nadleśnictwa Drewnica dotyczące zmian w organizacji nadzoru nad lasami 

niestanowiącymi własność Skarbu Państwa, 

 projekty planów budżetowych szkół z terenu gminy Halinów, 

 pismo pracowników administracji oraz obsługi Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  

w Halinowie w sprawie rozważenia możliwości podwyższenia wynagrodzeń, 

 pismo Wojewody Mazowieckiego w sprawie nadzoru  nad działalnością gminną, a także 

problemów z podejmowaniem uchwał dotyczących miejscowych planów 
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zagospodarowania przestrzennego, 

 odpowiedź Burmistrza Halinowa na wniosek Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji dotyczący wprowadzenia do organizacji ruchu  

na wszystkich drogach na terenie gminy Halinów linii segregacyjnych wyznaczających 

pasy ruchu, 

 pismo Poseł na Sejm RP Pani Krystyny Pawłowicz dotyczące poparcia przeciwko 

zlokalizowaniu inwestycji MPO w Zielonce k/Michałowa, 

 pismo Wojewody Mazowieckiego w sprawie: złożenia wyjaśnień dotyczących zapisów  

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego miejscowości Michałów oraz 

przesłania projektów planu wyłożonych do publicznego wglądu (z dwóch wyłożeń), 

 wniosek Komisji ds. Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego dotyczący zwrócenia się do dr Pana Tomasza Dzięcioła prowadzącego 

Indywidualną Specjalistyczną Praktykę Lekarską w Okuniewie o przedstawienie planów, 

potrzeb oraz możliwości modernizacji placówki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę 

o godz. 1733. Obrady wznowiono o godz. 1748. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023  

– Druk Nr 219 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2016 rok – Druk Nr 220 

Projekty uchwał wraz z autopoprawkami od punktu nr 11 do nr 12 omówiła Skarbnik Halinowa 

Pani Aneta Leleń. 

Radny Pan Dawid Wojda poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023, 

 zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2016 rok. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2016-2023 – Druk Nr 219 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –  12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów  

na 2016 rok – Druk Nr 220 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –  12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 
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Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmian w 

regulaminie dostarczania wody i odprowadzania ścieków – Druk Nr 221 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz.  

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian w regulaminie dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków – Druk Nr 221 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –  12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę  

Nr XXV.206.2016 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 21 września 2016r. 

w sprawie zasad korzystania z gminnych obiektów oświatowych  

– Druk Nr 222 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury  

i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXV.206.2016 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 21 września 2016r. w sprawie zasad korzystania z gminnych 

obiektów oświatowych. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXV.206.2016 Rady Miejskiej  

w Halinowie z dnia 21 września 2016r. w sprawie zasad korzystania z gminnych obiektów 

oświatowych – Druk Nr 222 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę  

Nr XLVI/377/10 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 22 października 2010 

roku w sprawie gromadzenia na wydzielonych rachunkach dochodów 

przez jednostki budżetowe prowadzące działalność określoną w ustawie  

z dnia 7 września 1991r. o systemie oświaty – Druk Nr 223 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 
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Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury  

i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVI/377/10 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 22 października 2010 roku w sprawie gromadzenia na 

wydzielonych rachunkach dochodów przez jednostki budżetowe prowadzące działalność 

określoną w ustawie z dnia 7 września 1991r. o systemie oświaty.  

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVI/377/10 Rady Miejskiej  

w Halinowie z dnia 22 października 2010 roku w sprawie gromadzenia na wydzielonych 

rachunkach dochodów przez jednostki budżetowe prowadzące działalność określoną w ustawie  

z dnia 7 września 1991r. o systemie oświaty – Druk Nr 223 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpatrzenia 

wezwania Wnioskodawcy do usunięcia naruszenia interesu prawnego 

uchwałą w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru administracyjnego Michałów w gminie Halinów 

 – Druk Nr 224 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Dawid Wojda zapytał, czy przyjęty na poprzedniej sesji Rady miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego Michałowa obowiązuje? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował,  

że w momencie kiedy uchwała zostanie zweryfikowana pod względem legalności przez 

Wojewodę Mazowieckiego, zostanie wysłany wniosek o publikację uchwały w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Mazowieckiego. Plan zaś wejdzie w życie po upływie 14 dni od dnia 

publikacji. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w ramach podsumowania sytuacji zagrożenia ze 

strony MPO w postaci wybudowania w Zielonce wysypiska śmieci, stwierdził, że MPO złożyło 

przedmiotowe wezwanie, ponieważ nie ma dojazdu do działki, co uniemożliwia realizację 

planowanego przedsięwzięcia. 

Radny Pan Jan Stankiewicz podkreślił, że Gmina Halinów nie ma żadnych zobowiązań ani 

prawnych ani moralnych w stosunku do MPO i Zielonki uwzględnić złożone wezwanie. Radny 

oznajmił, że nie widzi żadnych możliwości kompromisu, a tym bardziej wyrażenia zgody  

na budowę składowiska śmieci w Zielonce, w bardzo bliskim sąsiedztwie z Michałowem. 

Wszystkie działania podejmowane przez Powiat Wołomiński były bezpodstawne,  

a nawet bezprawne. Zdaniem radnego sprawiedliwości musi stać się zadość. Ponadto mówca 

poinformował, że wszystkimi działaniami dotyczącymi sprawy ponownie zajęła się prokuratura 

w Warszawie.  

Radny Pan Dawid Wojda wyraził obawę, iż nowoprzyjęty plan zostanie przez Wojewodę 

zaskarżony. W związku z tym, zaproponował, by w przyszłości rozważyć ewentualne wyłączenie 

części Michałowa i wprowadzenie zapisów, które uchronią mieszkańców Gminy przed 

wybudowaniem wysypiska śmieci w Zielonce.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zauważył,  

że przeciwnik Gminy Halinów jest bardzo bogaty i pokonanie go będzie bardzo trudne. Nie mniej 

jednak coraz więcej osób wspiera Gminę Halinów, nie tylko poprzez słowa – coraz częściej 

zdarza się, że władze sąsiednich Gmin, Posłowie kierują do Ministra Środowiska oraz innych 

organów pisma dotyczące znacznego sprzeciwu wobec planowanej inwestycji. Przewodniczący 

Rady zadeklarował, że osoby obecnie piastujące funkcje radnych Rady Miejskiej w Halinowie 

nie wyrażą zgody na budowę składowiska, ponadto zrobią co w ich mocy, by uchronić 

mieszkańców całej Gminy od skutków, które przyniosłaby szkodliwa inwestycja. Następnie  

w wyniku braku pytań Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania Wnioskodawcy do usunięcia 

naruszenia interesu prawnego uchwałą w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru administracyjnego Michałów w gminie Halinów  

– Druk Nr 224 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w Halinowie w sprawie 

zmiany uchwały Nr XVI.136.2016 z dnia 28 stycznia 2016 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 233 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI.136.2016 z dnia 28 stycznia 

2016 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 233 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Mrowiska, gmina Halinów – Druk Nr 226                                                                                                                                                                                    

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Bogdan Janczarek zapytał, skąd pomysł, by nadać ulicy nazwę Górska?  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że ulice w miejscowości 

Mrowiska noszą nazwy, np.: Alpejska, Tatrzańska, Świętokrzyska, Złotych Gór. Ulica o nazwie 

Górska odpowiada tematyce pozostałych nazw ulic. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Mrowiska, 

gmina Halinów – Druk Nr 226                                                                                                                                             

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 227                                                                                                                                                                                    

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina 

Halinów – Druk Nr 227                                                                                                                                       

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany nazwy 

ulicy 3-go Maja w miejscowości Halinów – Druk Nr 228                                                                                                                                                                                    

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy 3-go Maja w miejscowości 

Halinów – Druk Nr 228                                                                                                                                           

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2017 rok – Druk Nr 229                                                                                                                                                                                    

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych Pani Agnieszka 

Mikulska. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski wniósł autopoprawkę do projektu uchwały  

– w § 1 ustępie 1, literze a oraz ustępie 2, literze b wprowadzić zmianę – stawkę od gruntów 

związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej bez względu na sposób zakwalifikowania 

w ewidencji gruntów i budynków – od 1 m2 powierzchni, zwiększyć do kwoty 0,80 zł oraz 
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stawkę od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej  

oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności 

gospodarczej – od 1 m2 powierzchni użytkowej, zwiększyć do kwoty 19,80 zł. 

Radny Pan Dawid Wojda poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2017 rok. 

Ponadto radny wyjaśnił, że zaproponowana przez Przewodniczącego Komisji Budżetowej Pana 

Andrzeja Piekucińskiego autopoprawka ma na celu zwiększenie dochodów budżetu Gminy 

Halinów. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2017 rok – Druk Nr 229                                                                                                                                             

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Stankiewicz, Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis, Pani 

Bogumiła Januszewska. 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia 

zwolnień z podatku od nieruchomości na 2017 rok – Druk Nr 230                                                                                                                                                                                    

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych Pani Agnieszka 

Mikulska. 

Radny Pan Dawid Wojda poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie określenia zwolnień z podatku od nieruchomości na 2017 rok. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia zwolnień z podatku od nieruchomości na 

2017 rok – Druk Nr 230                                                                                                                                            

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Stankiewicz, Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis, Pani 

Bogumiła Januszewska. 

23. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia 

wysokości stawek oraz zwolnień od podatku od środków transportowych 

na 2017 rok – Druk Nr 231                                                                                                                                                                                    

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych Pani Agnieszka 

Mikulska. 

Radny Pan Dawid Wojda poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek oraz zwolnień od podatku od środków 

transportowych na 2017 rok. 
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Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek oraz zwolnień od 

podatku od środków transportowych na 2017 rok – Druk Nr 231                                                                                                                                             

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Stankiewicz, Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis, Pani 

Bogumiła Januszewska. 

24. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie opłaty 

prolongacyjnej – Druk Nr 232                                                                                                                                                                                    

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych Pani Agnieszka 

Mikulska. 

Radny Pan Dawid Wojda poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie opłaty prolongacyjnej. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie opłaty prolongacyjnej – Druk Nr 232                                                                                                                                             

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

25. Przyjęcie protokołu z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 27 czerwca 2016 roku 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski zgłosił uwagę do projektu protokołu – poprosił, by 

w punkcie nr 10 na stronie 12 w wypowiedzi dotyczącej gminnej nieruchomości zastąpić słowo: 

„odkupienie” słowem „przejęcie”, tak by całe zdanie brzmiało: Być może zasadnym byłoby  

również przejęcie zabudowanej działki. Burmistrz Halinowa wyjaśnił, że jest to istotna różnica, 

bowiem przedmiotowy teren jest dzierżawą wieczystą Spółdzielni Gminnej, w związku z tym,  

nie może być od Spółdzielni Gminnej odkupiony, a jedynie przejęty. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu wraz z autopoprawką z obrad XXIII sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie w dniu 27 czerwca 2016 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty.  

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 
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26. Przyjęcie protokołu z obrad XXIV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej  

w Halinowie w dniu 28 lipca 2016 roku 

Nie było uwag do projektu protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXIV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 28 lipca 2016 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty.  

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

27. Przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 21 września 2016 roku 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek zgłosił poprawkę do protokołu – w punkcie nr 20 

dodać słowo „nadzwyczajnej”, tak by cały punkt brzmiał: „Przyjęcie protokołu z obrad XXII 

sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 24 maja 2016 roku” oraz w Wykazie 

załączników do protokołu dokonać poprawy numeru i daty sesji na właściwe – tj. XXV sesja 

Rady Miejskiej w Halinowie oraz 21 września 2016 roku. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu wraz z autopoprawką z obrad XXV sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie w dniu 21 września 2016 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty.  

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

28. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Nie było głosów w dyskusji. 

29. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński w dniu 27 października 2016 roku o godz. 1843 zamknął obrady XXVI sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie. 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Marcin Pietrusiński 

Protokół sporządziła: 

Klaudia Szulim 
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Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

27 października 2016 roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

27 października 2016 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 października 

2016 roku. 

 

W publikowanym protokole wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych 

osobowych, działając w interesie osób fizycznych ze względu na ochronę prywatności tych osób. 

Podstawa prawna: art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 

publicznej (Dz. U. z 2016 r. poz. 1764). Wyłączenia dokonał pracownik Biura Rady. 

 

                                                 
1 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


